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Zápis z 5. jednání památkové komise RMČ Praha 10,
které se konalo dne 4. 9. 2024 v zasedací místnosti j. Kotěry

úřadu MČ Praha 10 od 17.15 do 17.50 hod.

PřItomnI členové komise
Mgr. Šárka Gandalovičová
Ing. Bohdana Holá
Ing. Viktor Lojík
Ing. Tomáš Pek, S.E.
Lukáš Rázl
Mgr. Adam šilar
Ing. Romana ŠImová, LL.M., MBA

Jednání komise bylo zahájeno v 17.15 hod.

Program jednání:
1. zahájení a schválení programu;
2. projednání zásad dotačního programu městské části Praha 10 pro oblast podpory péče o

památkově hodnotné nemovité objekty na území městské části Praha 10 v roce 2025;
O3. různě.

Průběh jednání:

Před zahájením a schválením programu vznesla Ing. Holá návrh na zařazeni dalšího bodu jednání, a to:
informace k chystané obnově domu Karla Čapka. Předseda komise Ing. Pek, S.E. návrh přijal a dotázal
se, zda postačí projednat věc v rámci závěrečného bodu různé. S tímto Ing. Holá souhlasila.

1. zahájení a schválení programu

Schválení programu jednání komise.
Diskuse: -
výsledek hlasování o programu jednání komise:
pro: 7
proti: O
zdržel se: O
Schváleno.

2. projednánízásad dotačního programu městské části Praha 10 pro oblast podpory péče o památkově
hodnotné nemovité objekty na území městské části Praha 10 v roce 2025

Na úvod projednávaného bodu předseda komise Ing. Pek, S.E. vyzval tajemníka komise k představeni
změn, které jsou pro zásad dotačního programu nevrženy. Poté, co byly všechny skutečnosti shrnuty,
zahájil Ing. Pek, S.E. diskuzi. Předně se zastavil u navýšení podílu ze strany městské části Praha 10 na
50 %, který by mohl zvýšit atraktivitu programu a přilákat vÍce žadatelů. Pokud se sejde vÍce žádostí,
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bude následně možné uplatnit třjdÍcÍ postupy a upřednostnit žádosti, které vÍce odpovÍdají
požadavkům programu.
V rámci zahájené diskuze Mgr. Šilar návrh podpořil. Ing. Pek, S.E. zmínil, jak takový fakt ovlivňuje počet
žadatelů také u jiných programů a že není třeba celkový objem finančních prostředků navyšovat
vzhledem k tomu, že nejde o přímou výhodu městské části. Také uvedl, že je možné vznést protinávrh
celý program zrušit a nevypisovat nic. Nikdo ze členů však tuto možnost nenavrhl.
Ing. Holá následně otevřela otázku propagace, která by také měla být zárukou podávání přihlášek. Ing.
Pek, S.E. reagoval možnosti propagace ve dvou rovinách; jednak shrnutím již podpořených žádostí a
jejich výsledků a dále propagací vlastního vyhlášení.
Nakonec Ing. Pek, S.E. nechal hlasovat o nás|edujÍcÍm stanovisku: ,,Památkové komise RMČ Praha 10
doporučuje radě MČ Praha 10 ke schváleni a vyhlášení znění zásad dotačního programu pro oblast
podpory péče o památkově hodnotné nemovité objekty na území městské části Praha 10 na rok 2025."
A nechal o něm hlasovat.

výsledek hlasováni o stanovisku komise:
pro: 7
proti: O
zdrželse: O
Schváleno, KPAM přijala stanovisko č. KPAM/2/1/2024.

3. různé

V rámci závěrečného bodu předseda Ing. Pek, S.E. úvodem odpověděl na dotaz Ing. Holé ohledně
chystané obnovy domu Karla Čapka. K časové prodlevě uvedl, že byla nyní zapřičiněna hledáním shody
nad nastavením žádané podrobnosti v zachování výpovědní hodnoty, zakotvené ve 2. polovině 30. let
20. století, a jednáním s projektantem. jakmile bude shoda dosažena, bude výsledný projektový návrh
předložen komisi k projednání.
Mgr. Gandalovičová uvedla, že by bylo vhodné pak jednání směřovat přímo na místo a jednat v domu
Karla Čapka přímo, což podpořila také Ing. Holá Současně Mgr. Gandalovičová varovala před
sklouznutIm ke kompromisům. Závěrem diskuze k danému tématu Ing. Pek, s.e. ještě zmínil, že nadále
probíhá komunikace s dalšími odborníky.
Po uzavřeni bodu k domu Karla Čapka vznesl Mgr. Šilar dotaz na pokračováni prací na městském
programu regenerace městské památkové zóny. Ze strany tajemnika komise bylo řečeno, že práce
pokračují nadále ve zpracování podkladů a současný stav může být podle zájmu představen.
Poté již nebyla otevřena diskuze k žádnému jinému nezbytnému tématu.

Jednání 17.50 hod.

podpis předsedy
Ing. Tomáš Pek, S.E.

,od, ZZ:Mgr.lng.arch. jan Vašek
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podpis ověřovatele
Ing Romana ŠInová, LL.M , MB

Zápis byl vyhotoven dne 9. 9. 20

Součástizápisu jsou stanoviska KPAM č. KPAM/2/1/2024.
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Přílohy:
l) prezenčnIlistina
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STANOVISKO PAMÁTKOVÉ KOMISE RMČ PRAHA 10
Č. KPAM/2/1/2024
ze dne 4. 9. 2024

k zásadám dotačního programu pro oblast podpory péče o památkově hodnotné nemovité
objekty na území městské části Praha 10 na rok 2025

Památkové komise RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

radě MČ Praha 10 ke schválení a vyhlášení znění zásad dotačního programu pro oblast
podpory péče o památkově hodnotné nemovité objekty na území městské části Praha 10
na rok 2025.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 O l" O O

Podpis předsedy KPAM

Ing. Tomáš Pek, S.E.

QF 42-02-07/03


